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Appartementen boven Vomar  
nog ver weg 
 
Jaarvergadering wijkraad in De Boerderij 
 
Wanneer worden de appartementen boven de Vomar gebouwd? Dat 
was een van de vragen die werden gesteld tijdens de jaarvergadering 
van de wijkraad. Het antwoord was: voorlopig nog niet, omdat 
daarvoor een herziening van het bestemmingsplan nodig is.  

 
In aanwezigheid van zo’n zestig bezoekers, 
onder wie drie gemeenteraadsleden, heeft de  

wijkraad woensdagavond 27 november 
verslag uitgebracht van wat zij het afgelopen 
jaar heeft gedaan en aangekondigd wat zij 
volgend jaar wil gaan doen om de 
leefbaarheid van de wijk te bestendigen en 
waar mogelijk te verbeteren. Daarbij moet 
worden gedacht aan het onderhoud van 
straten en trottoirs, de fietspaden, de 
groenvoorzieningen, de verkeersstromen rond 
de Vomar of de onveilige situatie op de 
Paxlaan. 

Ieder agendapunt werd afgesloten met de 
mogelijkheid van het stellen van vragen, 
waarbij het opviel hoe “beschaafd” de 
aanwezige bewoners van Pax zijn. Niemand 
werd in de rede gevallen en alle vragen leken 
naar bevrediging te worden beantwoord.  

Het viel in ieder geval Josefine Scheepmaker 
op, die namens Meerwaarde een presentatie 
gaf over het project buurtnetwerken, 
waarvoor Pax is gekozen als een van de vier 
uitverkoren wijken in de Haarlemmermeer. 
Verder op in dit nummer leest u hierover meer 
over, net als over de verkeerssituatie in Pax, 
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die er het afgelopen jaar beslist niet op 
vooruit is gegaan.  

Wel werd de avond enigszins in mineur 
afgesloten, want er werd met spijt alvast 
afscheid genomen van secretaris Ton van 
Bertem. De grondlegger van de wijkraad heeft 
aangekondigd ermee te stoppen. Gelukkig 
hebben zich inmiddels vier nieuwe leden 

aangemeld, zij het dat vooralsnog geen van 
hen de functie van secretaris ambieert. 

De wijkraad is dus nog op zoek naar een 
secretaris. Daarnaast zijn iemand met 
verstand van ICT en een beheerder van de 
website ook van harte welkom. 

 

 

Minder zichtbaar, maar nog wel goed hoorbaar 
 
Wijkagent Dominique Burger werkt wegens zwangerschap voorlopig 
niet in uniform 
 

Na het afscheid van Marjolijn van Broeck een jaar geleden heeft Pax 
sinds kort een nieuwe wijkagent: Dominique Burger. Afgelopen maand 
kwam ze kennismaken met de wijkraad. 
 

Bij die gelegenheid vertelde ze meteen maar 
dat ze wegens zwangerschap voorlopig niet 
volledig inzetbaar is. Dat gebeurt pas vanaf 
de komende zomer. Tot die tijd wordt een 
deel van haar werk overgenomen door haar 
collega-wijkagenten.  

Dominique: “Alle taken die een agent buiten 
dient uit te voeren, heb ik overgedragen. 
Denk bijvoorbeeld aan huisbezoeken en het 
zichtbaar zijn in de wijk.” 

Tot het ingaan van haar zwangerschapsverlof 
in februari 2025 is ze nog wel de eerste 
contactpersoon van de inwoners van Pax. 
Dominique: “Als iemand de wijkagent 
(telefonisch) wil spreken, dan zullen ze nog 
steeds mij aan de lijn krijgen. Ik ben voorlopig 
dus verminderd zichtbaar, maar gelukkig niet 
minder hoorbaar.” 

Op de vraag of Pax haar na haar 
zwangerschapsverlof door de wijk gaan zien 
fietsen of lopen, antwoordt Dominique dat dit  

 

alleen gebeurt als de dienst het toelaat. 
Dominique: “Door het personeelstekort zijn er 
vaak niet genoeg collega’s beschikbaar, want 
als wij ergens snel ter plaatse willen zijn, kan 
dat alleen met een auto. Stel er komt een 
melding uit Abbenes, dan kunnen we moeilijk 
zeggen: “We zijn in Pax, maar we springen op 
de fiets en komen eraan.” 

 

DOMINIQUE BURGER 
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Straatcoaches 
Door Pax fietsen en lopen doen wel de 
straatcoaches en de buitengewone 
opsporingsambtenaren (boa’s), maar die zijn 
in dienst van de gemeente en hebben een 
andere, beperktere taak dan de 
politiemensen.  

Boa’s en straatcoaches zijn er bijvoorbeeld 
voor regelhandhaving, parkeerzaken en 
andere vormen van overlast. De politie is niet 
in dienst van de gemeente en komt alleen in 
actie bij strafbare feiten, al bestaat er 
uiteraard een overlap en wordt er nauw 
samengewerkt met de boa’s en de 
straatcoaches. 

Hoe weet een burger wie, in welk geval en hoe 
te bereiken?  

Dominique Burger: “Door te bellen met de 
centrale, dat is nummer 0900-8844. Daar 
weten ze wat er moet gebeuren. Een 
foutgeparkeerde bestelauto of camper kan 
worden afgehandeld door mensen van 
handhaving, wildplassers ook, mits die niet al 
zijn weggelopen. Maar in geval van fraude of 
huiselijk geweld, komt de politie erbij.” 

Voor mensen die de politie behulpzaam willen 
zijn en bijvoorbeeld een auto regelmatig in de 

fout zien gaan kan het handig zijn om het 
nummer te noteren, eventueel een foto te 
maken en dat aan de politie te melden via 
0900-8844. Dominique: “Dan kunnen wij in 
onze systemen zien op wiens naam die auto 
staat, de zaak beoordelen en er eventueel een 
telefoontje aan wijden. Anoniem bellen kan 
ook, via 0800-7000. Maar pas op, dat is geen 
spoednummer. In geval van spoed moet 112 
worden gebeld.”  

Sociale media 
Na terugkeer van haar zwangerschap begint 
Dominique een eigen sociale-mediapagina als 
een extra manier om bereikbaar te zijn voor 
de mensen. 

Hoe moet dat dan tot die tijd? 

Dominique: “Voor zaken die geen spoed 
hebben, maar wel politie vereisen, kan dat via 

mijn informatiepagina op www.politie.nl. Of 

door het eerder genoemde algemene nummer 
te bellen. De collega’s die daar de telefoon 
opnemen kunnen het beste inschatten waar 
de melding thuishoort en die dan bijvoorbeeld 
delen met de handhaving. Dominique: “De 
politie weet graag wat er in de wijk speelt. 
Daar is iedereen mee gediend.”
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Paxlaan steeds gevaarlijker 
 
Wijkraad vraagt om maatregelen 
 
De wijkraad maakt zich ongerust over de toenemende  
verkeersonveiligheid op de Paxlaan. In opdracht van de gemeente 
heeft bureau Bono Traffic enkele jaren geleden de situatie onderzocht 
en op grond daarvan in september 2022  maatregelen aanbevolen. 
Daarvan is er nog geen enkele uitgevoerd.  
 

Volgens de wijkraad is het de gemeente al  
lange tijd duidelijk dat er aan de 
verkeersveiligheid op de Paxlaan iets moet 
gebeuren. Vandaar ook de opdracht aan Bono 
Traffic. Uit het onderzoek bleek onder meer 
dat er veel schoolgaande kinderen op de 
Paxlaan rijden, dat zij onoverzichtelijke 
punten passeren en dat auto’s veel te hard 
rijden.  

De wijkraad reageerde op dit onderzoek in 
mei vorig jaar en constateert dat de 
onveiligheid sinds die tijd  alleen maar 
is toegenomen, en daarmee ook de 
urgentie voor het nemen van 
maatregelen. 

De wijkraad kreeg op 17 oktober wel te 
horen dat de situatie is aangemeld 
voor de lijst met prioriteiten en dat een 
deel van de aanpak zal plaatsvinden 
door middel van zogenoemd ‘werk-
met-werk’, maar acht dit volstrekt 
onvoldoende. Werk-met-werk houdt in 
dat als je ergens bezig bent, je tegelijk 
of aansluitend  

 

een ander klusje aanpakt, eventueel met 
gebruik van overgeblevene materiaal. 

Er is geen zicht op de concrete plannen en 
ook niet op wanneer die zouden worden 
uitgevoerd. De wijkraad vindt dat er in 2025 
begonnen moet worden en dat in januari de 
planning zoals die de gemeente voor ogen 
staat bekend wordt gemaakt.  
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’s Avonds op de Geniedijk 
 
Kunstwerk pas goed zichtbaar in de duisternis 
 
Overdag bij daglicht valt hij niet zo op, ondanks de afmetingen van 
4,5 x 5,25 x 2,80 meter, maar zodra het donker wordt gaat de 
verlichting aan en trekt “Syndesmos” alle aandacht van de mensen die 
via de Geniedijk naar Pax lopen of fietsen. ’s Nachts om twaalf uur 
gaat het licht uit, want de vleermuizen mogen er geen last van 
ondervinden. 

 

Syndesmos betekent verbinding. Het stalen 
gevaarte rust dan ook niet voor niets op de 
pijlers van de voormalige trekbrug tussen het 
fort en de Geniedijk. Het kunstwerk is 
ontworpen door de Duits-Iraanse kunstenares 
Sita Shaba en architect Serge Schoemaker. 

Wijkgenoot Willem Kuilman kwam er bij het 
vallen van de schemering langs en had 
gelukkig zijn fototoestel bij zich. 

 

 

 

 

 

 

 

  
FOTO WILLEM KUILMAN 
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Meer omkijken naar elkaar 
 
Naar een Pluspunt kan zonder afspraak 
 

“In Pax kijken we naar elkaar om”, staat er op de kaart, waarmee 
welzijnsorganisatie Meerwaarde de onderlinge verbinding tussen de 
bewoners probeert te versterken. Hoe dat moet, is nog niet zo 
eenvoudig. Dat heeft Josefine Scheepmaker inmiddels wel in de gaten 
gekregen.
 

Zij is voor het komende halfjaar speciaal voor 
de inwoners van Pax beschikbaar om hen te 
helpen bij het opzetten van buurtnetwerken, 
waarmee mensen niet alleen hulp kunnen 
vragen, maar ook hulp willen 
bieden. Dat kan variëren van 
een boodschapje doen, een 
kopje thee drinken, het maken 
van wandelingetje, tot het 
geven van een lift naar de 
huis- of tandarts. Eigenlijk kan 
alles, als het maar samen 
gebeurt, want eenzaamheid is 
een veel voorkomende, maar 
ook een verborgen kwaal. 

De moeilijkheid is dan ook 
vooral met de mensen in 
contact te komen. Vandaar dat 
Josefine bij de afgelopen 
jaarvergadering van de 
wijkraad uitleg gaf in de hoop 
mensen te enthousiasmeren. 

 

Wie daarop niet kan wachten of geen 
gelegenheid heeft om te komen, kan ook bij 
één van de zogenoemde Meerwaarde 
Pluspunten aankloppen. Zo’n  PlusPunt is 

gevestigd in Slagwerk 228 
(bij het winkelcentrum). 
Daar kunnen mensen 
terecht met vragen en 
ideeën over alles wat met 
welzijn, vrijwilligerswerk, 
vrijetijdsactiviteiten, hulp 
en dienstverlening heeft te 
maken. 

Een telefonische afspraak 
wordt op prijs gesteld 
(023-5698862), maar 
spontaan langskomen kan 
ook, en wel op maandag 
en vrijdag tussen 9.00 en 
12.00 uur. 
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Wijkraad dringt aan op spoedig herstel fietspaden 
 
De wijkraad heeft er bij de gemeente op aangedrongen om de 
fietspaden langs de Paxlaan niet pas op zijn vroegst in 2026 op te 
knappen, maar dat volgend jaar al te doen. 
 

De gemeente heeft toegezegd dat in de tussenliggende tijd 
wordt volstaan met het weghakken van boomwortels en het 
leggen van klinkers, maar wijkraad vindt dit onvoldoende en 
wijst op wat er in 2023 in de wijk Bornholm is gebeurd. Daar 
waren de fietspaden er net zo slecht aan toe als in Pax nu, 
waarna de paden opnieuw zijn geasfalteerd. 

Vandaar dat de wijkraad aandringt op actie en de Paxlaan 
volgend jaar in het asfalteringsprogramma op te nemen.  

 

 

  
De Wijkraad Pax is nog op zoek naar: 

 Leden voor de werkgroep Sociaal 

 Hulp voor de ICT en het beheer van onze website 

 Secretaris  

Aanmeldingen graag per e-mail aan: info@wijkraadpax.nl 
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Een geval van groei en krimp 
 
Merkwaardig toch, iets dat in het donker groeit en krimpt. Toch was 
dat in november aan de hand bij een grofvuil-afvalbergje in de 
Bernadottestraat. 
 

De fraaie oktoberdagen waren voorbij, tijd dus om 
het loungebankje op te bergen. Alleen waar? Het 

schuurtje is vol. Waarom niet het bankje gewoon 
aan de kant van de weg gezet samen met die 
overbodige plank? 

De volgende dag viel een voorbijganger het 
bankje op. Kwam dat even goed uit? Handig voor 
als je in de tuin een sigaretje wilt roken. 
Daarnaast was de kleine jongen uit zijn bedje 
gegroeid. Even wachten tot het donker is, en het 

bankje ingeruild voor het overbodig geworden 
kinderbedje. Trouwens het babybadje kon ook wel 
weg.  

Opnieuw een dag later. Kijk nou eens, dacht 
iemand, een onderstel van een peuterbed. Net wat 
ik zoek. Dat matras hoef ik niet te hebben, want 
dat stinkt naar pies. En dat babybadje? Oh nee, 
daar zit een gat in. Die plank en dat kussen laat ik 
liggen. Maar weet je wat? Ik ruil dat oude 
vloerkleed in voor het bedonderstel. Dat heet een 
win-winsituatie. Vanavond als het donker is, want overdag is het zo’n raar gezicht als ik met die 
spullen over straat loop.  

Daarna werd het een week stil en na tien dagen was het vuilnisbeltje verdwenen, opgeruimd door 
de mannen van Meerlanden, blij dat ze niet in Amsterdam werken, want daar gebeurt dit 122 keer 
per dag.  
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Goed nieuws bij de buren 
 

Goed nieuws uit Het Oude Buurtje. Daar gaat 
op 1 april volgend jaar aan de Kruislaan 4-a 
de deur open van een nieuwe 
huisartsenpraktijk, en wel die van Leon Buirs 
en Nick Koch. 

De twee jonge artsen, die nu nog in een 
huisartsenpraktijk in Lelystad werken, hebben 
inmiddels een website geopend, waarop 
nieuwe patiënten zich kunnen aanmelden. 

https://buirsenkoch.nl  

 

 

In buurthuis De Nieuwe Silo in Graan voor 
Visch vindt op 14 december van 15.00 tot 
20.00 uur een kerstbraderie plaats met onder 
meer muziek, Glühwein, marktkraampjes en 
een verwarmd terras. De toegang is vrij. Wie 
er zelf met een kraampje wil staan, moet even 
contact opnemen met de organisatie en een 
kijkje nemen op de website 
www.graanvoorvisch.nl 

 

 

 

 

 

 

LEON BUIRS (L.) EN NICK KOCH  


